
Onderlinge Begrafenisvereniging 

 

“Helpt Elkander WA” Denekamp 

 
verslag ledenvergadering 

 
datum: 27-06.2023 om 20.00 uur 

 

plaats: Gebouw Irene, Denekamp 

 
Aanwezig:  Berthie Schutte, Jan Broekhuis, Bianca van Tongeren, Ria Bloemen en Irma Rondhuis 

  

Afwezig met kennisgeving: Esther Bodde, Patrick den Ouden, Nicole Ekkelboom en Peter Leusman  

 

Aanwezige leden: zie aanwezigen lijst 

 

Aanwezige leden van de kascommissie:  

De heer Zengerink was afwezig met kennisgeving. 

 

Opening  

om 20.10 uur  

De voorzitter heet iedereen van harte welkom.  

 

Verslag ledenvergadering 2022  

Het verslag werd voorgelezen en werd goedgekeurd door bestuur en aanwezige leden. De vraag wie nu de 

uitvaart verzorgd werd uitgelegd. Luttikhuis doet dit niet meer maar Astrid Kienhuis doet dit en dan 

ontvangt men ook de 20 procent korting. 

 

Financiën 

Irma Rondhuis was aanwezig om de balans toe te lichten De jaarrekening gaat de goede kant op.  

Op dit moment gaat  HE richting een kapitaal van 500.000 Euro. Dit is positief en hierdoor ook 

interessant voor overname. Verder werd toegelicht dat het kapitaal op dit moment alleen bij ABN AMRO 

en RABO bank is ondergebracht. Er is voor gekozen om niets vast te zetten in verband met een 

overname. 

Verder werd opgemerkt dat het aantal overledenen dit jaar aan de hoge kant is geweest. Wel veel 

ouderen en dat is wel te verklaren gezien de vergrijzing. 

De jaarrekening zag er verder positief uit. 

 

Verslag Kascommissie: De kascommissie bestond slechts uit 1 persoon,  de heer J. Zengerink. Dit keer 

zijn er 2 boekjaren gecontroleerd te weten, 2021 en 2022. 

Enkele opmerkingen:  

Enkele bankafschriften ontbraken. Dit kon Irma verklaren want ze kon die niet printen, ze heeft ze wel 

digitaal. 

De ledenlijst ontbrak, dus de contributie kan hierdoor niet gecontroleerd worden. Echter is dit sowieso 

moeilijk omdat de leden allemaal verschillende bedragen betalen.  

Hat advies is om de Saldi over 100.000 Euro te verdelen over meerdere safe banken. Het is nu 

ondergebracht bij ABN AMRO en RABO, twee stabiele banken. 

Verder is het geen optie om spaarrekening te kunnen aanvragen want dit kost teveel moeite en 

formaliteiten.( aanmelden bij KVK)  

De postbezorging was hoger omdat dit nu door de post wordt rondgebracht, i.p.v. vrijwilligers.. 

 



 

Overname Helpt Elkander 

 

In de afgelopen periode zijn er gesprekken geweest met Yarden en Twente Uitvaart. 

Yarden bleek geen goede kandidaat i.v.m financiële problemen. Ook was Twente Uitvaart geen optie 

omdat de uitkering 1998 Euro zou bedragen, dus nog minder dan wat Helpt Elkander nu zelf uitkeert. 

 

Toen is er een advertentie geplaatst in het vakblad “Uitvaart” waarop de GUV te Aalten heeft 

gereageerd. Een gezonde organisatie met meerdere locaties en crematoria. (Irma zoekt nog uit hoe ze 

te boek staan). Op internet is de algemene informatie te vinden op www.guv.nl 

 

Er zijn meerdere gesprekken geweest en er is een overzicht/aanbod per brief gestuurd aan Helpt 

Elkander. De uitkering zal ca. 2400 Euro bedragen voor iedereen, deze kan worden verhoogd n.a.v. de 

halfjaarcijfers als deze wederom een positief beeld geven. Het uit te keren bedrag is gegarandeerd 

daar het omgezet wordt naar een verzekering. 

Dus het uit te keren bedrag door GUV kan vrij besteed worden, en niet zoals bij HE bijdrage op posten. 

GUV uitvaartverzekering staat met dezelfde beleving in het uitvoeren van uitvaarten als Helpt Elkander, 

Buiten de verzekerings tak beschikt men tevens over aula’s en crematorium, in feiten heeft GUV alles in 

huis voor het uitvoeren van uitvaarten. 

Enkele punten moeten nog nader besproken worden, zoals b.v. overname zonder gezondheidsverklaring 

van de leden..  

Er zullen nog gesprekken plaats vinden tussen Uitvaart ondernemer Kienhuis en GUV over het behoud van 

de korting en in welke vorm deze zal worden gehanteerd. 

De aanwezigen waren positief over de informatie betreffende GUV, een tweede vergadering moet 

definitief toestemming geven voor de overname. 

Alle leden zullen nu een brief ontvangen met de informatie over de overname door GUV en er zal op 12 

september 2023 een algemene vergadering plaatsvinden met leden van de GUV, het bestuur van Helpt 

Elkander en Astrid Kienhuis. Dan zal alles nader worden uitgelegd. Dan kan er ook gestemd worden en 

zullen de vragen van de leden beantwoord worden. Mocht dit alles positief uitvallen, dan zou de overname 

nog eind van dit jaar kunnen plaatsvinden.  

   

Rondvraag / Mededelingen:  

Er waren verder geen vragen of mededelingen vanuit de aanwezige leden. 

 

Sluiting   om 21.15 uur  

http://www.guv.nl/

